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PROTOKÓŁ NR XIV/2025 

 

z XIV Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 29 maja 2025 roku. 

W Sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % składu ustawowego Rady. 

 

W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 

- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 

- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski, 

- Skarbnik – Pan Jacek Zbierajewski, 

- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 

 

Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 

 

Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień 
 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Wysoka Rado ! 

Szanowni Państwo ! 

Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  

i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 

wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 

 

 

Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 

Otwarcia XIV Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 

Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 

Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 

budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. 

Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 100% składu Rady wobec 

powyższego obrady będą prawomocne (na sali było obecnych 15 Radnych).  

 

 

Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Radni wraz z zawiadomieniem o sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 

Czy są propozycje zmian w porządku obrad? 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, wnoszę o wycofanie  z punktu siódmego podpunktu p)  

w brzmieniu w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg, których 

zarządcą jest burmistrz Złocieńca, druk nr 199. O uzasadnienie poprosiłabym panią mecenas.   

 

Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 

Szanowni państwo, przygotowany projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą  jest burmistrz Złocieńca, spowodowany był 

przede wszystkim koniecznością wprowadzenia pewnych zmian w nazewnictwie 

poszczególnych urządzeń infrastruktury, które są umieszczane w  drogach. Przy okazji w tym 
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samym mniej więcej czasie, jak zaczęliśmy poprawiać tę uchwałę, po to,  żeby wprowadzić to 

nowe nazewnictwo, bo zmieniły się przepisy ustawy o drogach publicznych. Wpłynęła petycja, 

o której  państwo radni doskonale wiecie, przedsiębiorcy, aby do tej uchwały wprowadzić 

stawkę preferencyjną dotyczącą zajęcia pasa ruchu drogowego pod ogródki gastronomiczne. 

W związku z tym w szczególności ja zaczęłam mieć wątpliwość, czy wprowadzenie takiej 

stawki  preferencyjnej w stosunku dla tej konkretnie, dla tego sposobu zajętości na wyłączność, 

nie jest pomocą publiczną i czy to nie powinno być przeprocesowane zgodnie z tym jak się 

przygotowuje projekty uchwał dotyczące pomocy publicznej. W szczególności  tutaj mam na 

uwadze tą specyficzną pomoc, pomoc z „de minimis”. Po konsultacji naprawdę  w trybie 

szybkim uważałam, że to jest pomoc publiczna od samego początku, ale były też zdania 

przeciwne, więc po konsultacji z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumentem,  

Departament Monitorowania Pomocy Publicznej doszliśmy do wniosku razem z osobą, która 

się zajmuje tymi projektami, że jest to na pewno pomoc publiczna,  a zatem przygotowaliśmy 

to jako taki właśnie projekt uchwały  pomocowej i to poszło do zaopiniowania przez Urząd 

Ochrony Konkurencji, który to otrzymał zdaje się w środę  ten projekt. Nie możemy go podjąć 

niestety dzisiaj bez wcześniejszego zaopiniowania 14 dni prezes ma na  to, aby tą opinię swoją 

wyrazić. Być może wniesie w tym czasie uwagi, być może nie, ale  ten termin na pewno trzeba 

odczekać. Dlatego nie jest możliwe przygotowanie tego projektu w tym właśnie zakresie 

dotyczącym tego, tej stawki preferencyjnej bez wyczerpania procedury i stąd musieliśmy to 

uczynić i tutaj nie jesteśmy  gotowi, aby tą uchwałę dzisiaj państwu przedstawić. Dziękuję 

bardzo. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

ZMIANA I :  Wycofanie z punktu siódmego podpunktu p) w brzmieniu:  

 „w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest 

burmistrz Złocieńca - druk nr 199”. Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję Państwu 15 głosów "za".  

Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni 

na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 

po zmianach: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 182. 

5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie prowadzącymi działalność w zakresie zadań gminy Złocieniec za 2024 

rok – druk nr 183. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody 

dotyczących pomników przyrody w Złocieńcu – druk nr 184; 

b) w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody 

dotyczących pomników przyrody w Złocieńcu – druk nr 185; 
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c) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 186; 

d) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 187; 

e) w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – druk nr 188; 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 189; 

g) w sprawie zasad korzystania z kąpieliska nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów  

w gminie Złocieniec – druk nr 190; 

h) w sprawie zasad korzystania z urządzeń i sprzętów gminy Złocieniec na kąpielisku nad 

jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów oraz powierzenia Burmistrzowi Złocieńca  

uprawnienia do stanowienia o wysokości opłat za korzystanie z urządzeń i sprzętów 

gminy Złocieniec na kąpielisku nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów – druk nr 191; 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „Zamkowa” – druk nr 192; 

j) w sprawie niewyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej zgodnie  

z art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami  

z tytułu sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej – druk nr 193; 

k) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 194; 

l) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 195; 

m) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 196; 

n) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 197; 

o) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 

na lata 2025 – 2032 – druk nr 198; 

  8. Komunikaty i oświadczenia. 

  9. Trybuna obywatelska. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Punkt 3: Przyjęcie Protokołu z  XII Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Protokół z XII Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 

mają jakieś uwagi do Protokołu? 

Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z XII sesji 

Rady Miejskiej w Złocieńcu. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 

 

Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 

0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr XII/2025 z XII Sesji Rady Miejskiej  

w Złocieńcu, odbytej w dniu 29 maja 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 

głosowali za przyjęciem Protokołu z XII sesji  - lista głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 

Nr 182 . 

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Szanowna Pani Przewodnicząca Wysoka Rado, Szanowni Państwo chciałabym uzupełnić 

swoje sprawozdanie o jeszcze informacje, które jedna mi umknęła, z odwiedzin w gminie 

Połczyn Zdrój i w rozmowie z burmistrzem Połczyna na temat promocji marki Szwajcaria 

Połczyńska. Myślę, że to jest bardzo istotne, ponieważ razem z panem Janem Niziołem 

doszliśmy w rozmowie wspólnej, że zasadne jest kontynuacja przede wszystkim tej marki.  

A czym ta marka jest w takim telegraficznym skrócie, to przedsiębiorcy znakują swoje produkty 

charakterystycznym logo Szwajcarii Połczyńskiej ta prezentacja marki w dostępnych mediach 

następuje. Doskonałe walory przyrodnicze z takich terenów promujących biznes, osoby 

uczestniczące w marce. To pozwala nadać głębszy sens i dotychczasową pracę przedsiębiorców 

z terenu gminy Szwajcarii Połczyńskiej, czyli Połczyna  Zdroju, Czaplinka, Barwic, Złocieńca 

i gminy Świdwin. Przedsiębiorcy mogą w ten sposób nie tylko zarabiać pieniądze, ale  i dołożyć 

swoją cegiełkę do promocji miejsca, w którym żyją. Co ciekawe, poprzez upowszechnienie 

loga zmaga się również zainteresowanie produktami wszystkich firm uczestniczących  

w  marce. Mi osobiście jest niezmiernie miło o tym powiedzieć, bo takim, nie wiem, ojcem, 

prekursorem tej marki, pomysłodawcą jest nasz pan sekretarz, pan Jacek Brzozowski. 

W związku z powyższym to było istotne, żeby ta  marka Szwajcarii Połczyńskiej kwitła dalej, 

jak była zapoczątkowana taką też wolę pan burmistrz Połczyna wyraził. Na  pewno w czerwcu 

będzie kolejne spotkanie takie robocze na temat tej promocji. Chciałam, żebyście państwo mieli 

informacje, gmina zakupiła też między innymi parasole z marką Szwajcarii Połczyńskiej jest  

tam też logo Złocieńca. Myślę sobie, że to ważne, że nie tylko pojawia się emblemat  jako marki 

na urzędzie, ale żeby ta marka była żywa, a też państwo dobrze wiecie, ci którzy ze  mną 

startowali w wyborach, że też jednym z punktów wiodących w programie była właśnie 

promocja tej marki. Zależało, szczególnie dwóm radnym bardzo mocno,  

a docelowo stwierdziliśmy, że to jest też wyjątkowe dla nas z punktu widzenia promocji naszej 

gminy. 26 maja odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, przedszkola, żłobka, księgowymi 

specjalistami do spraw kadr, płac na temat powstania taki plan jest, żeby z dniem  1 stycznia 

2026 wyodrębnić w  naszym Urzędzie Miejskim referat zwany BOSSIPem, skrót BOS, tak 

przyjmuje się ta nazwa, Biuro Obsługi Szkół Samorządowych Przedszkola i Żłobka. 

Chciałabym podkreślić i wyeliminować, jeśli by się pojawiały w przestrzeni publicznej takie 

informacje,  że ktoś straci pracę, ktoś tej pracy będzie poszukiwał, nikt z pracy z obecnych 

pracowników szkół, przedszkola i żłobka pracy nie straci, wręcz  przeciwnie to grupa 

ekspertów, specjalistów pracujących na rzecz całego systemu oświaty w gminie Złocieniec 

będzie wzmocniona pod nadzorem kierownika tego referatu, którym zostanie pani Joanna 

Kowalczyk. Pani Kowalczyk wyraziła też na to zgodę. Chciałabym  też państwa poinformować, 

że w okresie międzysesyjnym wykonano remont obiektu mostowego zlokalizowanego  

w Rzęśnicy w ciągu drogi gminy Darskowo, droga krajowa nr 20. W zakresie robót 

remontowych uwzględniono prace utrzymania związane z oczyszczaniem powierzchni, 

naprawę nasypów i ubytków oraz wykonanie  umocnień, koszt prac to ponad 68 000,00 zł. 

Mając na uwadze, że remont mostu przyczyni się do  poprawy infrastruktury drogowej, służącej 

nie tylko gminie wystąpiłam z inicjatywą do Polskiej Grupy Biogazowej o wsparcie finansowe  

tego przedsięwzięcia, po przeprowadzonych rozmowach ustaliliśmy wsparcie w kwocie 

35 000,00 zł. Dzisiaj też państwo mogliście się  już zapoznać z tą informacją pojawiła się  

w przestrzeni publicznej, podpisałam umowę na przebudowę ulicy Szkolnej w Złocieńcu. To 

ważna i długo oczekiwana  inwestycja. Już też wiemy, że bardzo dużo osób mówi, że to dzięki 

nim się to zadziało.  Państwo dobrze wiecie, jakie mamy problemy też między innymi wokół 

szkół czy też przedszkola z dojazdem, bo  teraz rodzice to jak najbliżej chcą  dzieci swoje  
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dowieść do budynków szkół i po całej reorganizacji sieci szkół, kiedy w budynku byłej SP 2 

uczą się  dzieci najmłodsze. Tam są największe problemy w związku z powyższym, to nam 

bardzo zależało, żeby ten  odcinek ulicy Kolejowej od Kolejowej do Bydgoskiej został 

wykonany. Te prace rozpoczną się na początku wakacji, do  końca wakacji mają się  skończyć. 

Wykonawcą robót o wartości ponad 717 000,00 zł jest firma ASTA-BUD z Piły. Projekt  

zakłada kompleksową modernizację nawierzchni, budowę chodników, miejsc postojowych  

i nowego oświetlenia ulicznego. I jeszcze taka jedna informacja, bo też państwo myślę, że 

będziecie zainteresowani 23 maja wpłynęła w przetargu jedna oferta na budowę 30 mieszkań  

w ramach tej inicjatywy SIM KZN,  co do budowy trwa cała procedura, taka weryfikacja ona 

może potrwać do dwóch tygodni. W związku z powyższym na bieżąco będziemy państwa  

o wszystkim informować. Chciałabym z okazji dzisiejszego dnia bo dzisiaj 29 maja, dzisiaj 

Dzień Działacza Kultury, chciałabym z tej okazji wszystkim działaczom, twórcom, 

animatorom, zaangażowanym w taką pracę, która upiększa nasze życie, dodaje nam takiej  

satysfakcji, promuje i tradycję, kulturę, wszystkim pracownikom Złocienieckiego Ośrodka 

Kultury, wszystkim animatorom, społecznikom złożyć najserdeczniejsze wyrazy wdzięczności 

i  podziękowań za niełatwą pracę. Wszystkiego dobrego państwu życzę. Dziękuję bardzo. 

 

 

Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu  

z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej): 

Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się dwa razy, czyli odbyła dwa posiedzenia 28 

kwietnia bieżącego roku w  temacie kontroli wykorzystania w latach 2023-24 dotacji z budżetu 

gminy Złocieniec przeznaczonej dla klubu sportowego Akademia Piłkarska Złocieniec. 

Komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń co do wykorzystania powyższych dotacji. Protokół  

z kontroli jest dostępny na  stronie internetowej gminy. W dniu 15 maja 2025  roku w temacie 

rozpatrzenia sprawozdania finansowego gminy Złocieniec za rok 2024, sprawozdania  

z wykonania budżetu gminy Złocieniec za rok 2024 oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego gminy Złocieniec. Dziękuję. 

 

Radna  Renata Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji odbyła jedno posiedzenie w  dniu 13 maja, podczas którego 

analizowała dwie petycje. W sprawie aktualizacji utworzenia dokumentów dotyczących 

pomników przyrody i ich ochrony, w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego. Odnośnie pierwszej petycji wyjaśnień udzielała pani Dorota 

Kochanowska, inspektor do  spraw gospodarki odpadami i ochrony środowiska. Projekt 

uchwały w sprawie powyższych petycji zostaną przygotowane na czerwcową sesję.  Dziękuję. 

 

Radny Michał  Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 

Witam serdecznie, komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła jedno posiedzenie w dniu 

29 kwietnia 2025 roku  wspólnie z komisją edukacji i kultury, sportu i  turystyki oraz komisją 

zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa publicznego. Na spotkanie został zaproszony pan 

Jacek Szadzewicz zastępca  burmistrza, pan Jacek Zbierajewski skarbnik oraz pani Grażyna 

Buczek kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy oraz pani burmistrz Małgorzata Głodek. 

Tematem spotkania było analizowanie i opiniowanie projektów uchwał na zbliżającą się sesję 

oraz sprawy bieżące. Ponadto członkowie komisji rozwoju gospodarczego i  budżetu w dniu 23 

maja wzięli udział w spotkaniu Społecznej Rady Przedsiębiorców, gdzie poruszano tematy 

związane z  promocją, rozwojem i budowaniem współpracy wśród lokalnych przedsiębiorców. 

Dziękuję bardzo.  
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Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 

publicznego): 

Komisja zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa odbyła jedno posiedzenie  w dniu 29 

maja. Tematem komisji było omawianie i opiniowanie projektów  uchwał. W posiedzeniu 

udział wzięli pani Małgorzata Głodek burmistrz Złocieńca, pan Jacek Szadzewicz zastępca 

burmistrza i pan  Jacek Zbierajewski skarbnik gminy. Dziękuję. 

 

Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki): 

Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Szanowni Państwo, członkowie komisji edukacji, 

kultury, sportu i turystyki wzięli udział w jednym  posiedzeniu wspólnym, które odbyło się  

w dniu  29 maja celem omówienia materiałów na posiedzenie rady. Dziękuję 

 

Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 

Komisja wsi i rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła dwa posiedzenia, w tym jedno  

posiedzenie wyjazdowe w dniu 13 maja 2025 roku oraz posiedzenie wspólne w dniu 

dzisiejszym wraz z komisją  rozwoju gospodarczego i budżetu, komisją zdrowia, spraw 

społecznych i bezpieczeństwa publicznego oraz komisją edukacji, kultury, sportu i turystyki. 

Tematem komisji wyjazdowej było bezpieczeństwo na terenach  wiejskich oraz stan użytkowy 

placów zabaw. Podczas komisji wyjazdowej odwiedziliśmy każde sołectwo, oceniliśmy które 

place wymagają przeglądu  urządzeń czy wymiany elementów oraz wykonaliśmy protokół wraz 

z prezentacją zdjęciową. Podczas komisji wspólnej omawialiśmy i analizowaliśmy  projekty 

uchwał na dzisiejszą sesję. W posiedzeniu  dzisiejszym uczestniczyli wszyscy członkowie 

wyżej wymienionych komisji oraz burmistrz Złocieńca Małgorzata Głodek, wiceburmistrz pan 

Jacek Szadzewicz oraz  skarbnik pan Jacek Zbierajewski. Dziękuję 

 

Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Komisji Organizacyjnej): 

Komisja organizacyjna obradowała raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji  

odbyło się 21 maja. W posiedzeniu uczestniczyła pani burmistrz Małgorzata Głodek, skarbnik 

Jacek Zbierajewski oraz pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miejskiego, którzy 

udzielali wyjaśnień i odpowiedzi na  zapytania członków komisji dotyczące materiałów na 14 

sesję Rady Miejskiej w Złocieńcu. Komisja pracowała nad porządkiem obrad  dzisiejszej sesji. 

 

 

Punkt 6: Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie prowadzącymi działalność w zakresie zadań gminy 

Złocieniec za 2024 rok – druk nr 183. 

 

Pani Ewelina Drabik (Podinspektor do spraw społecznych): 

Na terenie gminy Złocieniec w 2024 roku działalność prowadziło 68  organizacji i były to kluby 

sportowe nie prowadzące działalności gospodarczej, uczniowskie kluby sportowe, 

stowarzyszenia  zwykłe oraz stowarzyszenia zarejestrowane w Krajowym Rejestrze Sądowym. 

Gmina zleciła wówczas pięć zadań na podstawie ustawy o  działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie i były to zadania w zakresie kultury, przeciwdziałania uzależnieniom  

i patologiom społecznym, działalności wspomagającej rozwój wspólnot i społeczności 

lokalnych ukierunkowanej na integrację społeczności oraz organizacji działań ratowniczych 

i ochrony mieszkańców w trybie otwartych kursów ofert. Ponadto, po poza ustawą  

o działalności pożytku publicznego, gmina przyznaje dotacje celowe w zakresie  sportu na 

podstawie uchwały Rady Miejskiej w Złocieńcu z roku 2010. Na zadania w zakresie sportu  
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w  minionym roku została wyznaczona kwota 370.000 zł, z czego zawarto 10 umów  

z dziewięcioma klubami sportowymi.  Łącznie na  realizację wszystkich zadań zarówno na 

podstawie uchwały Rady Miejskiej jak i ustawy o działalności pożytku publicznego. 19 

organizacji zostało  dofinansowane a kwota wynosiła 568.850,00 zł. Szczegółowe informacje 

macie państwo wypisane w tabelach. Ponadto gmina nieodpłatnie na  podstawie umów 

udostępnia lokale użytkowe na prowadzenie działalności statutowej udostępniała  

w roku 2024 21 organizacjom pozarządowym. Dodatkowo w biuletynie informacji  publicznej 

umieszczona jest mapa aktywności organizacji pozarządowych, z której można się dowiedzieć 

wszelkich szczegółów o organizacjach, które  nasze dane swoje udostępni nam udostępniły oraz 

o ich działalności statutowej. Dziękuję. 

 

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody 

dotyczących pomników przyrody w Złocieńcu – druk nr 184; 

 

Pani Dorota Kochanowska (Inspektor do spraw gospodarki odpadami i ochrony środowiska): 

Szanowni państwo, uchwała dotyczy prowadzenia prac pielęgnacyjno-konserwacyjnych 

pomników przyrody, które się znajdują w parku miejskim przy ul. Drawskiej, tak zwane 

Lapidarium. Tam jest grupa drzew, które zostały uznane za pomniki jeszcze w latach 90, nadal 

te przepisy obowiązują i wiadomo, jak to z organizmem żywym, co jakiś czas trzeba 

konserwować, pielęgnować, coś naprawić. I  chodzi o to, że w tej chwili jest konieczność 

przeprowadzenia prac przy lipach, które mają tak zwane  odrosty korzeniowe, czyli tak zwane 

wilki. To jest takie jedno z najpilniejszych działań. Drugim działaniem będzie na  pewno 

usunięcie suchych gałęzi konarów, które mogły się pojawić po trudnej zimie, suchej wiośnie. 

To praktycznie co roku  powinno się te drzewa sprawdzać i takie prace prowadzić. No i bez 

państwa zgody państwa jako Rady Miejskiej w Złocieńcu takich prac planowanych nie możemy 

prowadzić. Także bardzo bym państwa prosiła o podjęcie tej uchwały. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/151/2025 w sprawie 

uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników 

przyrody w Złocieńcu. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

b) w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody 

dotyczących pomników przyrody w Złocieńcu – druk nr 185: 

 

Pani Dorota Kochanowska (Inspektor do spraw gospodarki odpadami i ochrony środowiska): 

Szanowni państwo, to bardzo podobna uchwała, tylko dotyczy terenu parku miejskiego przy  

ul. Cieszyńskiej, parku Żubra. Tam tych pomników jest znacznie więcej, tam jest kilkanaście 

drzew i Aleja Grabowa,  która liczy około 80 drzew. Te prace, jak państwo widzieli, tam są 

rozłożone podobnie jak w poprzedniej  uchwale do 2027 roku z tego względu, że no po prostu 

nie zawsze jest konieczne prowadzenie wszystkich  prac na raz, a czasem jest tak, że coś się 

przytrafi,  jakieś suche gałęzie, jakieś połamane gałęzie po wichurze, czy po prostu potrzeba 

jakichś wzmocnień, wiązań czy jakichś podpór przy tych drzewach  i te prace będziemy mogli 
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po prostu sobie systematycznie prowadzić w momencie, kiedy wystąpią takie potrzeby. 

Dziękuję  bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/152/2025 w sprawie 

uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników 

przyrody w Złocieńcu. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

c) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 186; 

 

Pani Ewelina Drabik (Podinspektor do spraw społecznych): 

W związku z ogłoszeniem konkursu na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3  

w Złocieńcu, pani burmistrz wskazuje pana wiceprzewodniczącego rady pana Pawła Rudego 

jako przedstawiciela, organu prowadzącego jako członka komisji konkursowej, na co pan 

Paweł wyraził zgodę wcześniej. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 1 głos “wstrzymujący się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/153/2025 w sprawie 

wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora szkoły. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnego Pawła Rudego, który 

wstrzymał się od głosu – lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

d) w sprawie wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej  

do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły – druk nr 187; 

 

Pani Ewelina Drabik (Podinspektor do spraw społecznych): 

Uchwała bliźniacza do poprzedniej. Chodzi  tym razem o wyznaczenie pana Pawła Rudego, 

wiceprzewodniczącego rady, który będzie uczestniczył w obradach komisji tym razem na 

stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Worowie. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 1 głos “wstrzymujący się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/154/2025 w sprawie 

wskazania przedstawiciela gminy Złocieniec do komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora szkoły. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem uchwały za wyjątkiem Radnego Pawła Rudego, który 

wstrzymał się od głosu – lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu.  
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Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

e) w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – druk nr 188; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki  komunalnej): 

Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, podjęcie uchwały, tutaj ta uchwała akurat 

dotyczy naszego starego rynku  i zmiany przebiegu drogi publicznej gminnej. Działka, na której 

jest stary rynek, została podzielona, wyłączona z niej  została jezdnia i chodnik, jezdnia tutaj 

 o nawierzchni bitumicznej i chodnik, która jest  dalej w pasie drogowym drogi publicznej. 

Natomiast pozostała część została wyłączona z tych dróg publicznych. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/155/2025 w sprawie 

ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 189; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki  komunalnej): 

Tutaj akurat w tym przypadku podjęcie uchwały jest zasadne z uwagi na  to, że umożliwia się 

przedłużenie umów dzierżawy na czas nieokreślony pod umieszczenie  urządzeń infrastruktury, 

kabel elektroenergetyczny na drodze wewnętrznej w miejscowości Chlebowo. Dziękuję 

bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/156/2025 w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

g) w sprawie zasad korzystania z kąpieliska nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów  

w gminie Złocieniec – druk nr 190; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki  komunalnej): 

Podjęcie uchwały tutaj przez Radę jest zasadne z uwagi na to, że kąpielisko na Wyspie  Ostrów 

nad Jeziorom Siecino jest to miejsce publiczne przeznaczone do rekreacji. W chwili obecnej  

trzeba  by było uregulować te zasady korzystania z tego kąpieliska. Regulamin określający te 

zasady, które jest załącznikiem do  uchwały umożliwia to sprawne korzystanie z tego zarówno 

przez wszystkich użytkowników, którzy tam będą korzystali z tego  miejsca rekreacji, jak nawet 

mówię dla nas, dla urzędników, którzy będą prowadzili nad tym  nadzór. Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/157/2025 w sprawie  
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w sprawie zasad korzystania z kąpieliska nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów  

w gminie Złocieniec. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

h) w sprawie zasad korzystania z urządzeń i sprzętów gminy Złocieniec na kąpielisku 

nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów oraz powierzenia Burmistrzowi Złocieńca  

uprawnienia do stanowienia o wysokości opłat za korzystanie z urządzeń  

i sprzętów gminy Złocieniec na kąpielisku nad jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów 

– druk nr 191; 

 

Pani Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu gospodarki  komunalnej): 

Podjęcie tej  uchwały jest zasadne z uwagi na to, że sprzęty, które będą wypożyczane na Wyspie 

Ostrów typu kajaki, rowerki wodne i inne urządzenia, które tutaj zostały zakupione przez 

gminę, są własnością gminy. Żeby zapewnić bezpieczne i sprawne użytkowanie tych sprzętów 

przez wypożyczających, jest ta uchwała potrzebna, podjęcie jej. Natomiast uprawnienie do 

stanowienia o wysokości stawek opłat za wypożyczenie tych sprzętów, powierzone tutaj  pani 

burmistrz, też jest zasadne z uwagi na to, żeby  usprawnić bieżące zarządzanie tym sprzętem. 

Dziękuję. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/158/2025 w sprawie 

zasad korzystania z urządzeń i sprzętów gminy Złocieniec na kąpielisku nad jeziorem Siecino 

na Wyspie Ostrów oraz powierzenia Burmistrzowi Złocieńca  uprawnienia do stanowienia 

 o wysokości opłat za korzystanie z urządzeń i sprzętów gminy Złocieniec na kąpielisku nad 

jeziorem Siecino na Wyspie Ostrów. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

i) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złocieniec – „Zamkowa” – druk nr 192; 

 

Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i  urbanistyki): 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado uchwała ta jest uchwałą inicjującą proces zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  obowiązującego dla ulic Jana Pawła II 

i  Kresowiaków. Zakres jest tylko częściowo tej zmiany i dotyczy regulacji głównie tematów 

drogowych na tym terenie. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/159/2025 w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Złocieniec – „Zamkowa”. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  
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Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

j) w sprawie niewyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej zgodnie  

z art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami  

z tytułu sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej – druk nr 193; 

 

Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i  urbanistyki): 

Osoba fizyczna wystąpiła do  gminy o sprzedaż na jej rzecz działki 5/22 przy ul. Kresowiaków 

na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości, którą już posiada. Takie 

rozwiązanie  wynika bezpośrednio z planu miejscowego, więc osoba tak, jak najbardziej może 

nabyć tą działkę na powiększenie, ale  wystąpiła ona również o przyznanie i bonifikaty od 

zakupu tej działki, argumentując to między innymi koniecznością wykonania  dodatkowego 

zjazdu, poniesieniem kosztu na dodatkowy zjazd. Patrząc jednak z uwagi na to, że  ten teren 

jest niezwykle atrakcyjny z punktu widzenia kupujących  i tak naprawdę nie było nigdy tych 

bonifikat z tytułu nabycia działek na  polepszenie warunków zagospodarowania sąsiednich 

nieruchomości, a wiemy, że zainteresowanie na tym terenie jest naprawdę duże takimi 

nieruchomościami.  No niezasadne z punktu widzenia interesów gminy byłoby udzielanie 

bonifikaty. Stąd też przygotowano taki projekt uchwały o  niewyrażeniu zgody na udzielenie 

bonifikacji. Dziękuję bardzo 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/160/2025 w sprawie 

niewyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny ustalonej zgodnie z art. 67 ust. 3 ustawy 

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami z tytułu sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

k) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 194; 

 

Pan Damian Świercz (Kierownik referatu gospodarki nieruchomościami i  urbanistyki): 

Kolejne trzy uchwały są to uchwały powodujące wyrażenie zgody na przedłużenie już  

obowiązujących umów dzierżawy. Uchwała pierwsza dotyczy działki 330 w obrębie 12 

Złocieńca o powierzchni 24 m kwadratowych  na celu umieszczenia garażu blaszaka. Dziękuję 

bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/161/2025 w sprawie  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

l) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 195; 
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Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/162/2025 w sprawie  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

m) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 196; 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/163/2025 w sprawie  

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

n) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 

197; 

 

Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik gminy Złocieniec): 

Szanowna Rado, w skutek podjętej  uchwały dochody gminy Złocieniec wzrosną o 508 000,00 

zł, z czego dochody bieżące zwiększenie o 28 000,00  zł. W tym 19 000,00 zł z funduszy 

pomocy na zadania oświatowe w związku z konfliktem zbrojeniowym na  Ukrainie 3 000,00 zł 

jako darowizna na nagrody konkursowe dla Szkoły Podstawowej nr 1, 6 000,00 zł jako 

refundacja za pracownika interwencyjnego w Żłobku. Dochody majątkowe to dotacja w kwocie 

480 000,00 zł na  rozbudowę drogi gminnej Nowe Worowo - Warniłęg etap pierwszy. Wydatki 

wzrosną o 1 008 000,00  zł. Z czego wydatki bieżące to zabezpieczenie środków na rozbiórkę 

sceny i uporządkowanie terenu na polu biwakowym nad rzeką Drawą 60 000,00 zł, 20 000,00 

zł jako koszty sądowe i notarialne związane z gospodarką nieruchomościami. Ponadto 

dokonywane są przesunięcia w ramach funduszu sołeckiego w sołectwie Bolegorzyn, 

rezygnacja z dwóch zadań i w celu zabezpieczenia dwóch nowych zadań takich jak  

doposażenie świetlicy 2 000,00 zł oraz poprawa wizerunku sołectwa 15 000,00 zł. Wydatki 

majątkowe to przesunięcia w związku z zawartymi umowami,  przeniesienie oszczędności oraz 

wprowadzenie do chodów i zabezpieczamy w ten sposób środki na sześć nowych zadań. 

Pierwsze to wspomniana rozbudowa drogi  gminnej Nowe Worowo - Warniłęg, pierwszy etap 

łączna kwota nakładów przewidzianych to 999 000,00 zł. Drugie zadanie modernizacja  

budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Złocieńcu, zwiększamy plan ze 100 do 300 000,00 zł. 

Trzecie zadanie to przebudowa instalacji gazowej w budynku Szkoły Podstawowej nr 1  

w Złocieńcu, plan 30 000,00 zł, zakup traktorka  wraz z wyposażeniem 100 000,00 zł zakup 

kontenera na euroboisko w kwocie 50 000,00 zł oraz modernizacja strzelnicy w Złocieńcu na 

kwotę 20 000,00  zł. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/164/2025 w sprawie 
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dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025. 

 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał: 

o) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złocieniec na lata 2025 – 2032 – druk nr 198; 

 

Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik gminy Złocieniec): 

Podjęcie uchwały ma na celu dostosowanie kwot do uchwały budżetowej oraz wprowadzenie 

nowego przedsięwzięcia wieloletniego realizowanego w ramach ZIT-ów,  działania miękkie, 

projekt tak zwany PGR, Pomoc Generuje Rozwój. Jest to zadanie bieżące na łączną kwotę 

1 000 400,00 zł, z czego dofinansowanie w 95%. Działanie będzie realizowane przez MOPS w 

latach 2026-2028. Naprawdę w  styczniu 28 roku się zakończy. Dziękuję bardzo. 

 

Rada Miejska w Złocieńcu, w głosowaniu jawnym imiennym (15 głosów “za”, 0 głosów 

“przeciw”, 0 głosów “wstrzymujących się”) – podjęła Uchwałę Nr XIV/165/2025 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2025 – 2032. 

Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni  

na sali głosowali za przyjęciem  uchwały - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

 

Punkt 8. Komunikaty i oświadczenia. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Na podstawie artykułu 24 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym w sprawach dotyczących 

gminy radni mogą  kierować interpelacje i zapytania. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym 

znaczeniu dla gminy, powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu  faktycznego będącego 

jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie 

do przewodniczącego rady, który przekazuje jej niezwłocznie burmistrzowi. Burmistrz jest 

zobowiązany udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia 

otrzymania interpelacji lub zapytania. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi 

podawana jest do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób  zwyczajowo 

przyjęty. Nadmieniam, że w porządku obrad sesji rady miejskiej w Złocieńcu nie przewidziano 

punktu dotyczącego składania  interpelacji. 

 Jeszcze jeden  komunikat. bardzo ważny. Podziękowanie za zaangażowanie w przygotowanie 

uroczystej sesji z okazji 35lecia samorządu dla pracowników Urzędu Miejskiego, Pana 

Sebastiana Kuropatnickiego, Pani Doroty Kowalczyk, Pani Marzeny Skupień, Pani Joanny 

Sabat  dla Pani kierownik Grażyny Buczek i pracowników Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej za przygotowanie poczęstunku, a także dla pracowników Złocienieckiego 

Ośrodka  Kultury za przygotowanie i nagłośnienie oświetlenia. Dziękuję państwu  bardzo bo to 

wasza zasługa, że ta sesja wyglądała tak pięknie 

 

Radna Romana Kowalewicz: 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, w ubiegłym miesiącu złożyłam  interpelację 
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do Rady Powiatu Drawskiego w sprawie remontu chodnika przy ul. Czwartaków. W dniu 

wczorajszym otrzymałam odpowiedź,  niestety  niezadowalającą zarówno mnie jak i pewnie 

mieszkańców. Odpowiedź mniej więcej tej treści, ale chodnik  w obecnym czasie nie będzie 

modernizowany w związku z tym, że planowana jest budowa obwodnicy. Chodnik przy ul. 

Czwartaków zmieni się jego przebieg, więc jest to niezasadne wydatkowanie teraz środków, 

ponieważ  niedługo będzie  inaczej. A czy będzie,  to właśnie życie pokaże. Także pewnie 

mieszkańcy osiedla Budowo będą bardzo  rozczarowani i niezadowoleni, ale nie możemy na 

razie tego zrobić. Dziękuję bardzo. 

 

Radny Edward  Herbut: 

Szanowni Radni, Pani Burmistrz, ja odnośnie interpelacji, którą składałem już 30 października 

w tamtym roku i 27.03.2025 roku dotyczy to chodnika przy ul. Śląskiej i mam zapytanie do 

burmistrza Złocieńca na piśmie. W związku z odpowiedzią Zarządu Dróg Powiatowych  z dnia 

14.05.2025 rok do burmistrza Złocieńca oraz odpowiedzią Urzędu Miasta z dnia 26.05.2025 

roku dotyczy mojej interpelacji z dnia 27.03.2025 rok do burmistrza Złocieńca w sprawie 

wykonania lub naprawy chodnika przy ul. Śląskiej, gdzie najbardziej newralgiczny jest  odcinek 

około 100 m, wymagający bezwzględnego przełożenia, który jest niebezpieczny do chodzenia 

przez osoby starsze i  niepełnosprawne. W odpowiedzi Zarządu Dróg Powiatowych cytat: 

Planuję wykonanie nawierzchnie chodnika na wspomnianym odcinku wspólnie z gminą  

Złocieniec. Jednak nadal nie ma określonego terminu naprawy chodnika, czyli termin odległy 

i nieznany. Potwierdzają to poprzednie pisma Zarządu Dróg Powiatowych, między innymi  

z dnia  24.04.2005 rok, jak i z dnia 10.11.2017 rok. Przy ulicy Śląskiej na terenie sportowo-

zabawowym i rekreacyjnym  korzysta codziennie wiele osób dorosłych i dzieci, 

przechodzących wspomnianym chodnikiem. Nadmieniam, że odbywają się  tu różne imprezy 

również przyjeżdżające z zewnątrz. Ponieważ nie określono się w pismach jak wyżej 

o jakimkolwiek terminie wykonania naprawy chodnika, ponownie pytam w jakim terminie 

będzie wykonany lub naprawiony chodnik na wyżej wymienionym odcinku. Nadmieniam, że 

w 2015 roku wiosną zaplanowano naprawę tego chodnika pismo z Urzędu Miasta z dnia 

18.01.2015 rok, w 2015 roku już w załączeniu. No i to właściwie mam tu w załączeniu to pismo, 

ja tu przestawię dla  pani przewodniczącej, także to wszystko i dziękuję bardzo.  

 

Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 

Pani Przewodnicząca, ja bym chciała odpowiedzieć panu radnemu w 2009/10 roku został 

pierwszy projekt złożony na ulicę Szkolną. Mamy rok 2025 podpisaliśmy umowę, natomiast ja 

prosiłabym wiem, że w samorządzie uczę się tego bardzo mocno, że trzeba być cierpliwym, 

żeby prowadzić rozmowy i dyskusje. 21 maja panu radnemu wysłałam odpowiedź, nie 

czekając, nawet dekretując pisma, wysłałam od razu. Myślałam, że się pan ucieszy, że już  

w tej chwili nie zostało tak jak pan tutaj by potwierdził zlekceważone pismo wcześniej,  

a z upoważnienia zarządu powiatu  pan Dyrektor Andrzej Półgrabski napisał, że razem wspólnie 

z gminą Złocieniec planuje się wykonać wymianę nawierzchni chodnika  na ul. Śląskiej. 

W związku z powyższym myślałam, że ta informacja ucieszy, a jednak jeszcze wzbudziła 

niezadowolenie.  Proszę nie wymagać, żebyśmy w tej chwili ustalili termin, ponieważ jest tyle 

zadań, tyle różnych rzeczy się  dzieje one ulegają niesamowitym ewaluacją. W związku  

z powyższym, skoro taka odpowiedź się pojawiła, wspólnie nie planowaliśmy z powiatem 

Drawskim  przez to złożyliśmy wniosek, na które też wyraził zgodę zarząd o dofinansowanie 

50 do 50 duże inwestycje o wartości z 9 000 000,00 zł jezioro Maleszewo. W związku 

z powyższym ta cierpliwość jest wskazana, żebyśmy najpierw zrobili jedną rzecz, 

dokumentację na drogi, na projekt drogi Lubieszewo-Darskowo razem z powiatem. Teraz 

wniosek Maleszewo. Jeżeli napisali, że planujemy wspólnie, to  na pewno to będzie faktem, ale 

proszę tego terminu nie wymagać w tej chwili od nas.  
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Radny Edward  Herbut: 

Przepraszam  Pani Burmistrz, ale ta moja cierpliwość to czeka już 10 lat. O tym przypominam 

wielokrotnie w różnych  interpelacjach i tu nie chodzi o konkretną datę, ale jakiś termin 

wykonania czy w tym  roku czy w przyszłym roku, nie ma czy to będzie zaplanowane  

w budżecie, czy nie, nie ma  nic  określone po prostu i tak w każdym piśmie dostaje. Będzie 

wykonane, ale terminu żadnego nie ma. Oczekuje jakiegoś terminu tylko tyle więcej nie. 

Dziękuję. 

 

Punkt 9. Trybuna obywatelska. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej. 

 

Punkt 10. Zamknięcie sesji. 

 

Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 

Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję radnym, Pani Burmistrz, Panu 

Burmistrzowi oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam XIV sesję Rady 

Miejskiej w Złocieńcu (godz. 15:02) 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                    Przewodnicząca Rady       

 

Marzena Skupień          

       Aneta Kuszmar 

 

 


